襯衫摺紙

材料:

手工紙(正方形)

剪刀

做法:

- 1. 準備一張正方形手工紙 , 對摺一半 , 剪成長方形 。
- 2. 把 1/3 的長方形往上摺起 , 再將其左右對摺 。
- 3. 再將兩邊分別往中間摺。
- 4. 在手工紙的左右兩邊分別向外摺 , 變成 "V"形。
- 5. 在另外一端向後摺出一小段 , 再從左右兩角往中間 摺出三角形 , 這便是衣領 。
- 6.把"V"形部份往上折起,攝進衣領,襯衫便完成了。







1

Materials:

A square piece of paper
A pair of scissors

How to Make a Paper Shirt

Carmen Leong

Steps:

- 1. Prepare a square piece of paper. Fold it in half and cut it to form a rectangular shape.
- 2. Turn 1/3 of the rectangle up. Then, fold the figure in half.
- 3. Fold the two edges of the sheet towards the middle.
- 4. Fold the left and right flaps towards the sides respectively, forming a "V" shape.
- 5. Flip a small part of the other end of the paper over. Then, fold the left and right corners towards the middle to create a triangle.

 This forms the collar.
- 6.Bring the "V" shape up and tuck it under the collar. Here comes the paper shirt.









3 4 5